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Διαλυτικά  (..)  βάζουμε όταν Θέλουμε να δείξουμε

ότι  τα δίψηφα (αι, ει, αυ, ευ, ου) δεν προφέρονται

μαζί.  Π.χ.  μα.ι.ντανός

Δεν βάζουμε διαλυτικά όταν το προηγούμενο

φωνήεν είναι τονισμένο

Π.Χ.  νεράιδα

1.  Βάλε  διαλυτικά  και  τόνο  όπου  χρειάζεται
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κα'κΙ γαιδουρι                    σαινι
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αυπνος

μα'μου

νεραιδα

emαthίmα.gr

ρολο,

μαιντανος

λα'κη


